
 

 

 

  

 

Reakcia poslancov Obecného zastupiteľstva na 

predvolebný leták starostu obce Štefana Caletku 

 

Od začiatku chceme viesť slušnú a nekonfliktnú kampaň. Ľuďom chceme 

ponúknuť novú alternatívu pre Dulovce. Po zverejnení volebného 

programu kandidáta na starostu p.Štefana Caletku však musíme zverejniť 

konkrétne materiály a uznesenia z Obecného zastupiteľstva, aby si 

občania Duloviec vedeli vytvoriť objektívny obraz. 

 

Súhlasíme s tvrdením p.Caletku z jeho predvolebného letáku o tom, že 

poslanci hlasujú a rozhodujú o všetkých dôležitých veciach. Následne je 

starosta obce s jeho zamestnancami zodpovedný za realizáciu týchto 

uznesení. Výkonná moc teda prislúcha výlučne starostovi. 

   

 

 

 

 

   

 

 

 



 

 

• Štefan Caletka v súvislosti so sťahovaním MŠ tvrdí, že nám 22.5.2017  na OZ 

predložil na schválenie cenovú ponuku a poskytol nám informácie o všeobecných 

náležitostiach k verejnému obstarávaniu. 

         
                                                                                                                                                                                              (Zdroj: leták starostu obce Š.Caletku) 

Uznesenie OZ č.141/2017 zo dňa 22.5.2017 však hovorí že OZ vzalo na vedomie 

informácie o všeobecných náležitostiach VO na presťahovanie MŠ a nie 

konkrétnu cenovú ponuku ktorá nebola OZ nikdy predložená. Všeobecné 

informácie vypracovala a predkladala OZ kontrolórka obce: 

            

                                                                                                                                            (Zdroj: text zo zápisnice z rokovania OZ) 

• Štefan Caletka tvrdí, že cenová ponuka na mostík cez miestny potok od 

spoločnosti ARMA s.r.o. na sumu 8 930,57 EUR pričom on vysúťažil lepšiu 

ponuku za 8398,93 EUR 

                   
                                                                                                                                                                 (Zdroj: leták starostu obce Š.Caletku)  



 

 

            V skutočnosti ponuka od spoločnosti ARMA s.r.o. bola na sumu 5230,57 EUR 

              
                                                                                                                                                                            (Zdroj: cenová ponuka od firmy Arma s.r.o.) 

• Štefan Caletka tvrdí, že plánované  betonovanie plochy pri bytovke pri starom 

cintoríne od spoločnosti ARMA s.r.o. bolo vyčíslené na 5000 Eur V skutočnosti 

bola spoločnosťou ARMA s.r.o. predložená cenová ponuka    na sumu 3096  

EUR 

                
                                                                                                                                                                            (Zdroj: cenová ponuka od firmy Arma s.r.o.) 

 



 

 

 

• Tvrdenie Štefana Caletku o tom že návrh na realizáciu verejného osvetlenia 

poslanci zmietli zo stola nakoľko ho predkladal on : 

           
                                                                                                                                                                        (Zdroj: leták starostu obce Š.Caletku) 

Úryvok zo zápisnice z Obecného zastupiteľstva  zo dňa 10.4.2015 však hovorí 

o tom, že návrh predkladal Andrej Hamran a poslanci tento návrh prijali:  

        
                                                                                                                                            (Zdroj: text zo zápisnice z rokovania OZ) 

                     Možno teraz rozmýšľate, komu máte veriť. 

              Štefan Caletka hovorí o spolupráci a má pravdu. Na to, aby sa Dulovce pohli 

dopredu potrebujeme, aby starosta a zastupiteľstvo dokázali spolupracovať. Ale sám 

dokázal presvedčiť len 4 ľudí, aby sa postavili za neho a za jeho plány. Z toho sú dvaja 

jeho deťmi. Nadpolovičná väčšina poslancov v obecnom zastupiteľstve znamená získať 

aspoň 5 poslancov. Štefan Caletka sa už dopredu vzdal ambície získať si dostatočnú 

podporu v zastupiteľstve. Alebo mu o to ani nešlo...... Veď nepotrebuje nič robiť. Stačí sa 

vyhovárať na poslancov. A výplata mu každý mesiac príde tak či tak....a o štyri roky 

dosiahne dôchodkový vek.... 

         Za Andreja Hamrana sa postavilo 10 kandidátov na poslancov, ktorí veria jeho vízii 

rozvoja Duloviec. Sú to ľudia, ktorých osobne poznáte. Stretávate ich v práci, na ulici, 

v obchode či v kostole.... Poznáte ich rodiny, ich skutky, poznáte čo v živote dokázali. 

Rozhodnite sa sami či im môžete veriť. 

            

 

Andrej Hamran, Andrea Hamranová, Peter Valiček, Dušan Szabó, Jaroslav Szabó 


